
Vort ønske om foretræde kan begrundes med følgende: 
1) Den politik, der føres på Chrisitiansborg, harmonerer ikke særligt godt med de løfter politikerne 

gav, inden de blev valgt 
2) Vi føler at landdistrikterne bliver overset, når der træffes beslutninger om feks grøn energi 
3) Vi er nogle, der har valgt at bosætte os i mindre byer grundet disses kvaliteter og 

medmenneskelighed, hvilket vi føler vi bliver ”straffet” for gennem manglende økonomisk 
opbakning fra både lands- og lokalpoltikere 

4) Vi føler, at de økonomisk midler der er til rådighed i landet i meget høj grad kommer befolkningen i 
de større byer til gavn end dem, som bor på landet 

5) 5 Vi savner en lovgivning, som tilgodeser behovet for læger, skoler, plejehjem, offentlige 
institutioner m.fl. ude i de mindre samfund 

6) Vi føler at infrattrukturen hovedsageligt kredser om storbyerne og at der feks. Ikke anlægges 
cykelstier i tilstrækkeligt omfang ude på landet 

 
Dette var bare noget af det som vi gerne ville fortælle til de udvalg, vi har søgt om foretræde for.  
 
Vi har afholdt et par møder, hvor næsten alle borgerforeninger var inviteret og der var en stor tilslutning til 
de to møder. Det viste sig dog hurtigt at alle kendte nogen i andre kommuner, som havde samme 
problemer, så jeg tillader mig at sige, at vi taler ikke kun på vegne af Vesthimmerland. Men for rigtig mange 
andre små samfund 
 
Den nye vurderingslov og de problemer denne skaber for de små hobbylandbrug 
Mulighederne med at få lov til at låne til renovering / ombygning 
 
Med venlig hilsen 
Maibritt Svendsen 
Formand for Ranum Borgerforening 
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